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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 37)

Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП), съвместно Българско-
турската търговско-индустриална камара (БТТИК), Турско-българския бизнес съвет към Съвета за
външноикономически връзки (ДЕИК), Търговската секция към Посолството на Република Турция в България,
Българо-румънската търговско-промишлена палата (БРТПП) и Българската агенция за инвестиции (БАИ),
организи... 

"Приемаме България като комфортна зона за правене на бизнес." Това каза Роберто Мелина, съветник в
Асоциацията на еспертсчетоводителите по време на бизнес форума в гр. Катания, Сицилия в който се включиха
представители на Българската търговско-промишлена палата. Събитието се организира от Асоциацията на
предприемачите в Сицилия Confesercenti и местни партньорски организации. То има за цел да заси... 

България ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,
фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гледа... 

На 17 юни 2024 г.от 09:00 ч. в зала "Черни връх" на Хотел Хилтън София ще се проведе българо-китайски бизнес
форум, съобщиха от Българската търговско-промишлена палата (БТПП). 

Заглавие: Балкански бизнес форум с двустранни срещи, 7-8 юни 2024 г., хотел "Регнум", гр. Банско
Дата: 23.05.2024 18:37
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Визитата на бизнес делегацията на БТПП в Сицилия продължи със събитие в гр. Катания
Дата: 23.05.2024 15:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: България ще внася работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 10:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Българо-китайски бизнес форум ще се проведе в София през юни
Дата: 27.05.2024 10:13
Медия: Industry Info

Заглавие: GS1 проведе Общо събрание в Рим на 23 май 2024г.
Дата: 27.05.2024 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата
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Заседание на Общото събрание на GS1 се проведе на 23 май 2024г. В него взеха участие представители на 116
Национални организации GS1 от целия свят, за България - Цветан Симеонов, Председател на БТПП и
Председател на GS1 България, и Цвета Братанова, изп. директор на GS1 България. В глобален мащаб фокусът на
организацията е върху разгръщането на възможностите за добавяне на стойност за индустрията ... 

Предстои подписване на споразумениеБългария ще внася работници от Индия след подписване на споразумение
за партньорство, миграция и мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България
не може да пребори проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като
строителството, туризма, фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От тъ... 

България ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,
фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гледа... 

България ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,
фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гледа... 

България ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата.България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,
фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гледат... 

Все още говорим за България и Европейския съюз, а не за България в Европейския съюз, казва
преподавателятЕвропа е наша, на гражданите. Когато го усетим това, ще отидем да гласуваме с пълното съзнание,
че гласуваме за нещо, което е важно. Това споделя проф. Ингрид Шикова пред ФАКТИ. Потърсихме я за коментар
предвид предстоящите избори "2 в 1" на 9 юни, когато ще дадем гласа си и за българските пред... 

Българската търговско-промишлена палата, съвместно с Индийско-българската бизнес камара, организират

Заглавие: България ще внася работници от Индия
Дата: 27.05.2024 09:58
Медия: Breaking.bg

Заглавие: България ще внася работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 09:46
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: България ще внася работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 09:37
Медия: Българско национално радио

Заглавие: България ще внася работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 09:15
Медия: Добруджа

Заглавие: Проф. Ингрид Шикова пред ФАКТИ: Никога не бива да забравяме, че ЕС е най-успешният мирен
проект!
Дата: 27.05.2024 09:03
Медия: Факти

Заглавие: БТПП: Кръгла маса на тема "Неизползвани възможности за внос на работна ръка"
Дата: 27.05.2024 08:32
Медия: Българска телеграфна агенция
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Кръгла маса на тема "Неизползвани възможности за внос на работна ръка", която ще се проведе на 27 май 2024 г.
/понеделник/ от 11:00 ч. в сградата на БТПП/гр. София, ул. "Искър" №9/, зала А, ет. 1. Растящата икономика на
България е изправена пред недостиг на квалифицирана работна ръка в някои сектор... 

Българската търговско-промишлена палата и Индийско-българската бизнес камара ще обсъждат възможността
от внос на работна ръка от Индия. Днес от 11 часа в сградата на Българската търговско-промишлена палата
(БТПП) ще се проведе кръгла маса на тема "Неизползвани възможности за внос на работна ръка". Растящата
икономика на България е изправена пред недостиг на квалифицирана работна ръка в някои сект... 

илюстрация БТПП На кръгла маса, организирана от Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и
Индийско-българската бизнес камара, днес ще се обсъжда възможността за внасяне на индийски работници у
нас. Растящата икономика на България е изправена пред недостиг на квалифицирана работна ръка в някои
сектори, като например строителство, туризъм, фармацевтична промишленост, транспорт и логистика, к... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и Индийско-българската бизнес камара организират кръгла
маса на тема "Неизползвани възможности за внос на работна ръка" от 11:00 ч. днес, в сградата на палатата,
съобщиха от БТПП. Растящата икономика на България е изправена пред недостиг на квалифицирана работна
ръка в някои сектори, като например строителство, туризъм, фармацевтична промишленост, тра... 

На 22 май се състоя среща на заинтересованите страни по проект IntegrAGE, финансиран по програма ИНТЕРРЕГ
"Дунавски регион" 2021-2027. Проектът е насочен към задържането на по-възрастните работещи по-дълго на
пазара на труда. В срещата взеха участие представители на работодатели, фирми, синдикати, академични среди.
Целта на събитието беше да се обсъдят предизвикателствата, с които се сблъскват раб... 

Контролът, които се упражнява от институциите върху обжалваните болнични листове, е бил акцент в дискусия,
организирана от Кюстендилската търговско-промишлена палата (КТПП) на тема "Злоупотреби с медицински
документи за временна нетрудоспособност", съобщиха от палатата. Участие във форума са взели областният
управител, представители от Министерството на здравеопазването в лицето на ръководството н... 

България ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,

Заглавие: Обмисля се внос на работна ръка от Индия заради недостиг на кадри у нас
Дата: 27.05.2024 08:22
Медия: OFFNews

Заглавие: Обсъждат възможността за внасяне на индийски работници у нас
Дата: 27.05.2024 07:19
Медия: Petel.bg

Заглавие: Обсъждат варианти за внос на работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 06:40
Медия: Радио и ТВ 999

Заглавие: Предизвикателствата на пазара на труда бяха обсъдени по време на среща в БТПП
Дата: 27.05.2024 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: За промяна в системата за отговорност и санкции при фалшиви болнични листове настояват от
Търговско-промишлената палата в Кюстендил
Дата: 27.05.2024 12:04
Медия: Утро Русе

Заглавие: Индийци ще решават проблемите с работната ръка у нас
Дата: 27.05.2024 12:03
Медия: Елхово.news

https://offnews.bg/obshtestvo/obmislia-se-vnos-na-rabotna-raka-ot-india-zaradi-nedostig-na-kadri-u-n-823617.html
https://petel.bg/Obsazhdat-vazmozhnostta-za-vnasyane-na-indiyski-rabotnitsi-u-nas__526396
https://radio999bg.com/bylgariya/obsyzhdat-varianti-za-vnos-rabotna-ryka-indiya
https://www.bcci.bg/news/20278
https://utroruse.com/article/1014300/
https://elhovo.news/?p=321051


фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гледа... 

В Кюстендил се проведе среща на тема "Злоупотреби с медицински документи за временна нетрудоспособност",
съобщи за "Фокус" Йордан Беловодски, секретар на Търговско-промишлената палата в града. В работния формат
са участвали областният управител на Област Кюстендил, представители от Министерство на здравеопазването в
лицето на ръководството на Национална експертна лекарска комисия, ТП на НОИ - Кюст... 

Страната ни ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,
фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гл... 

От 11.00 часа днес (27 май), Българската търговско-промишлена плата (БТПП) е домакин на кръгла меса,
озаглавена "Неизползвани възможности за внос на работна ръка". Събитието ще се проведе съвместно с
Индийско-българската бизнес камара. От Българската търговско-промишлена палата отчитат като сериозен
проблем, че в бъдеще България все по-често ще се сблъсква с все по-големия недостиг на квалифициран... 

Председателят на Индийско-българската бизнес камара д-р Петър Велев съобщи по време на форум, че
посланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи позицията на правителството
на Индия за готовността за подписване на споразумение с България в областта на трудовата миграция и поиска от
представители на изпълнителната власт ускоряване на процеса. Той каза това на кръгла ма... 

Председателят на Индийско-българската бизнес камара д-р Петър Велев съобщи по време на форум, че
посланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи позицията на правителството
на Индия за готовността за подписване на споразумение с България в областта на трудовата миграция и поиска от
представители на изпълнителната власт ускоряване на процеса. Той каза това на кръгла ма... 

Шефове на различни предприятия и фирми поискаха пълен контрол над документите за временно отсъствие от
работа. Според тях има лекари, които издават фалшиви болнични листове, от които се възползват работниците.
Кюстендилската търговско-промишлена палата организира дискусия по казуса за злоупотреби с медицински
документи за временна нетрудоспособност. "Процедурата по обжалване е много тежка и тромав... 

Заглавие: Работодатели от Кюстендил борят злоупотребата с болничните
Дата: 27.05.2024 11:49
Медия: Фокус

Заглавие: Внасяме работници от най-многолюдната държава в света
Дата: 27.05.2024 11:15
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Българската търговско-промишлена палата вижда възможности във внос на работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 10:36
Медия: Банкеръ

Заглавие: Индия е готова за споразумение с България за трудовата миграция
Дата: 27.05.2024 13:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Индия е готова за споразумение с България за трудовата миграция
Дата: 27.05.2024 12:49
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Работодатели искат техен лекар да заверява всеки болничен лист
Дата: 27.05.2024 16:16
Медия: enovina.bg

Заглавие: Петър Велев: България е изправена от години пред недостиг на работна сила
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За първи път България има под 3 млн. работещи граждани, сочат данни на НСИ. Повече от 280 000 са свободните
работни места в момента, като през следващите пет години се очаква броят им да достигне 800 000. Данните бяха
представени от Петър Велев - председател на Индийско-българската бизнес камара по време на форум, който
обсъжда вноса на работна сила от Индия, предава БНР. България е изправена пред... 

Страната ни се обръща към Индия за внос на работна сила като една от потенциалните възможностиЗа първи път
България има под 3 млн. работещи граждани, сочат данни на НСИ. Повече от 280 000 са свободните работни
места в момента, като през следващите пет години се очаква броят им да достигне 800 000.Данните бяха
представени от Петър Велев - председател на Индийско-българската бизнес камара по време н... 

България ще внася работна ръка от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност, обявиха от Българската търговско-промишлена палата.Страната ни не може да се справи с проблема
с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителство, туризъм,
фармацевтична промишленост, транспорт и логистика.От Търговско-промишлената палата смятат пар... 

Попълненията ще са в строителството, туризма, транспортаБългария ще внася работна ръка от Индия след
подписване на Споразумение за партньорство за миграция и мобилност. Това обявиха от Българската търговско-
промишлена палата. България не може да се справи с проблема с недостига на квалифицирана работна сила от
години, особено в сектори като строителство, туризъм, фармацевтична промишленост, трансп... 

Българската търговско-промишлена палата и Викорс АД имат удоволствието да Ви поканят на бизнес дискусия на
тема "Интелигентен текстил". Бизнес дискусията, която организираме съвместно с Химикотехнологичния и
металургичен университет, ще се проведе на 4 юни 2024 (вторник) от 10:00 ч. в сградата на БТПП, зала Б, ул.
"Искър" 9, гр. София. Лектор на събитието ще бъде доц. д-р. Десислава Грабчева от ... 

За първи път България има под 3 млн. работещи граждани, сочат данни на НСИ. Повече от 280 000 са свободните
работни места в момента, като през следващите пет години се очаква броят им да достигне 800 000. Данните бяха
представени от Петър Велев - председател на Индийско-българската бизнес камара по време на форум, който
обсъжда вноса на работна сила от Индия. България е изправена пред проблема с н... 

Дата: 27.05.2024 16:01
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Работещите у нас са под 3 милиона
Дата: 27.05.2024 15:39
Медия: Pariteni

Заглавие: Край на проблема с кадрите: Внасяме работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 15:09
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Край на проблема с кадрите: Внасяме работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 14:27
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Предстои бизнес дискусия на тема "Интелигентен текстил"
Дата: 27.05.2024 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Петър Велев: България е изправена от години пред недостиг на работна сила
Дата: 27.05.2024 13:43
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Обсъждат възможността за внасяне на индийски работници у нас
Дата: 27.05.2024 13:32
Медия: Budnavarna.com

https://www.pariteni.bg/novini/rabota/raboteshtite-u-nas-sa-pod-3-miliona-249594
https://www.bulnews.bg/article/465182
https://www.dnes.bg/business/2024/05/27/krai-na-problema-s-kadrite-vnasiame-rabotna-ryka-ot-indiia.608601
https://www.bcci.bg/news/20279
https://bnr.bg/post/101996650/petar-velev-balgaria-e-izpravena-ot-godini-pred-problem-s-nedostiga-na-rabotna-sila
https://www.budnavarna.com/2024/05/27/obsazhdat-vazmozhnostta-za-vnasyane-na-indijski-rabotniczi-u-nas/


Българската търговско-промишлена палата и Индийско-българската бизнес камара ще обсъждат възможността
от внос на работна ръка от Индия. Днес в сградата на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) се
провежда кръгла маса на тема "Неизползвани възможности за внос на работна ръка". България се сблъсква с все
по-голям недостиг на квалифицирана работна ръка в редица сектори, сред които строителс... 

Председателят на Индийско-българската бизнес камара д-р Петър Велев съобщи по време на форум, че
посланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи позицията на правителството
на Индия за готовността за подписване на споразумение с България в областта на трудовата миграция и поиска от
представители на изпълнителната власт ускоряване на процеса. Той каза това на кръгла ма... 

В рамките на инициатива на МИИ е изготвен и анализ за улесняване на достъпа до пазара на труда на кадри от
трети страни за нуждите на българския бизнес "Заради констатирания недостиг на работна сила и
предизвикателствата пред българската икономика, приоритет от първостепенно значение е формиране и
следване на синхронизираната и проактивната политика в областта на трудовата миграция". Това каза зам... 

За първи път България има под 3 млн. работещи граждани, сочат данни на НСИ. Повече от 280 000 са свободните
работни места в момента, като през следващите пет години се очаква броят им да достигне 800 000. Данните бяха
представени от Петър Велев - председател на Индийско-българската бизнес камара по време на форум, който
обсъжда вноса на работна сила от Индия. България е изправена пред проблема с н... 

Индия е изразила готовност за подписване на споразумение с България в областта на трудовата
миграцияПосланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи позицията на
правителството на Индия за готовността за подписване на споразумение с България в областта на трудовата
миграция и поиска от представители на изпълнителната власт ускоряване на процеса. Това стана ясно от изка... 

Посланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи (МВнР) позиция на
правителството на страната за готовността за подписване на споразумение с България в областта на трудовата
миграция. Това съобщи по време на кръгла маса на тема "Неизползвани възможности за внос на работна ръка"
председателят на Индийско-българската бизнес камара Петър Велев, цитиран от БТА. Той поиска ... 

Заглавие: Индия е изразила готовност за подписване на споразумение с България в областта на трудовата
миграция, съобщи експерт
Дата: 27.05.2024 13:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Зам.-министър Давид Сукалински: Приоритет от първостепенно значение е синхронизираната и
проактивната политика в областта на трудовата миграция
Дата: 27.05.2024 17:21
Медия: Министерство на икономиката

Заглавие: Притеснително! Под 3 млн. са работещите у нас
Дата: 27.05.2024 18:45
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Обсъжда се България да внася работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 17:44
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Бизнесът иска споразумение за улесняване на вноса на работна ръка от Индия
Дата: 27.05.2024 17:25
Медия: News.bg

Заглавие: БТПП: Предстои да се проведе конференция "Въвеждане на еврото – рискове и предизвикателства.
Опитът на Хърватия"
Дата: 27.05.2024 17:03
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bta.bg/bg/news/economy/677823-indiya-e-izrazila-gotovnost-za-podpisvane-na-sporazumenie-s-balgariya-v-oblastta
https://www.mi.government.bg/news/zam-ministar-david-sukalinski-prioritet-ot-parvostepenno-znachenie-e-sinhronizirana-i-proaktivna-politika-v-oblastta-na-trudovata-migracziya/
https://glasnews.bg/balgariia/pritesnitelno-pod-3-mln-sa-raboteshtite-u-nas-540548/
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/394747-obsazhda-se-balgariya-da-vnasya-rabotna-raka-ot-indiya
https://news.bg/economics/biznesat-iska-sporazumenie-za-ulesnyavane-na-vnosa-na-rabotna-raka-ot-indiya.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/678072-btpp-predstoi-da-se-provede-konferentsiya-vavezhdane-na-evroto-riskove-i-pre


На 28 май 2024 г. от 9,30 ч. в БТПП, гр. София, ул. Искър 9, зала А ще се проведе конференция на тема:
"Въвеждане на еврото – рискове и предизвикателства. Опитът на Хърватия" Събитието се подготвя съвместно от
Българската търговско-промишлена палата, Българо-хърватски бизнес клуб (БХБК) и в партньорство с
ръководителя на Службата по търговско-икономически въпроси на България в Загреб г-жа Мирела Т... 

В Кюстендил се проведе среща на тема "Злоупотреби с медицински документи за временна нетрудоспособност",
съобщи за "Фокус" Йордан Беловодски, секретар на Търговско-промишлената палата в града. В работния формат
са участвали областният управител на Област Кюстендил, представители от Министерство на здравеопазването в
лицето на ръководството на Национална експертна лекарска комисия, ТП на НОИ – Кюст... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Съвместна политика за действия в областта на енергията и климата в ЕС може да спести на европейските страни
248 млрд. евро между 2024 г. и 2050 г., като само Германия ще икономиса 66 млрд. евро. Това сочи проучване на
мюнхенския институт "Ифо" (ifo), възложено на Търговската и промишлена палата за Мюнхен и Горна Бавария,
което изчислява разходите за това Европа да стане климатично неутрална към 20... 

Мигел Алонсо Берио е новият посланик на Кралство Испания в България. Той вече връчи акредитивните си писма
на държавния глава Румен Радев. Кралството е важен търговски партньор на страната ни. През последните
години се отбелязва покачване на търговския стокооборот, с изключение на пандемичните 2020 и 2021-а. От 2017
година взаимната търговия е стабилно над 2 млрд. евро. Има все още потенциал за ак... 

Парите, с които е забогатял в последните 12 месеца, са 12 милиона долараСинът на покойната кралица Елизабет
Втора вече може да се похвали, че е по-богат от нея. Според последната класация на "Сънди таймс" 74-годишният
крал Чарлз Трети вече притежава цели 770 милиона долара, пише Лайфстайл.бг. Но това го прави едва 258-я най-
богат човек във Великобритания. А парите, с които е забогатял в последните... 

Международната рейтингова агенция S&P Global Ratings ("Стандарт енд Пуърс") обяви, че дори България да не се
присъедини към еврозоната през 2025 г., това вероятно ще се отложи само до 1 януари 2026 година. България все
още не отговаря на критерия за ценова стабилност от критериите за конвергенция, които всички страни трябва да
изпълнят преди да се присъединят, се посочва в съобщението на рейти... 

Заглавие: Работодатели от Кюстендил борят злоупотребата с болничните
Дата: 27.05.2024 13:09
Медия: ТопПреса

Заглавие: Сътрудничеството в Европа ще намали енергийните разходи с 248 млрд. евро
Дата: 24.05.2024 19:14
Медия: 24 Часа

Заглавие: Стокообменът ни с Испания е за 2 млрд. евро, но има спад на износа и на вноса
Дата: 26.05.2024 18:36
Медия: Банкеръ

Заглавие: Чарлз направи най-големия удар, изпревари майка си Елизабет
Дата: 26.05.2024 16:58
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Отлагат еврото у нас за 1 януари 2026 година
Дата: 26.05.2024 21:41
Медия: БургасИнфо

Заглавие: Индийци ще решават проблемите с работната ръка у нас
Дата: 27.05.2024 12:02
Медия: Днес News

https://toppresa.com/345476/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB-%D0%B1%D0%BE%D1%80%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D1%83
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/18005542
https://banker.bg/2024/05/26/%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BE%D0%B1%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%B8%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%B0-%D0%B8/
https://www.standartnews.com/lifestyle-lyubopitno/charlz-napravi-nay-golemiya-udar-izprevari-mayka-si-elizabet-561586.html
https://www.burgasinfo.com/news/view/2/132836
https://dnesnews.bg/2024/05/%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B9%D1%86%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82/


България ще внася работници от Индия след подписване на Споразумение за партньорство за миграция и
мобилност. Това съобщиха от Българската търговско-промишлена палата. България не може да пребори
проблема с недостига на квалифицирана работна сила от години, особено в сектори като строителството, туризма,
фармацевтичната промишленост, транспорта и логистиката. От Търговско-промишлената палата гледа... 

В Кюстендил се проведе среща на тема "Злоупотреби с медицински документи за временна нетрудоспособност",
съобщи за "Фокус" Йордан Беловодски, секретар на Търговско-промишлената палата в града. В работния формат
са участвали областният управител на Област Кюстендил, представители от Министерство на здравеопазването в
лицето на ръководството на Национална експертна лекарска комисия, ТП на НОИ - Кюст... 

НАТО не е искал от България да разшири военната помощ за Украйна. Това заяви служебният премиер Димитър
Главчев след среща на четири очи с генералния секретар на НАТО Йенс Столтенберг, предаде БНТ. Помощта за
Украйна не може да има алтернатива, категорични са Главчев и Столтенберг. Тя обаче трябва да става с мисълта
да не бъде въвлечен НАТО в конфликта. Според Йенс Столтенберг поразяването на воен... 

Най-големият проблем досега беше опитът да халюцинираме масово и да подменяме сложните проблеми с
маркетингови трикове. За съжаление, сложните проблеми нямат прости решения. Трябва да водим разговори как
да решим тези сложни проблеми, коментира кандидатът за депутат от ГЕРБ-СДСМного е важно най-накрая да
има устойчива форма на политическо управление, което да изкара пълен мандат. Това каза президе... 

Джереми Хънт, финансов министър на ВеликобританияИзглежда, че Съединените щати вече са взели това
решение. Много е вероятно ЕС да наложи мита върху електромобилите. Това оставя пазара на Обединеното
кралство, като място, където голяма част от този свръхкапацитет може да потече. Загрижен ли си за това? Трябва
ли да издигнете някакви търговски бариери? Това е нещо, върху което се работи подробно, но... 

Международната рейтингова агенция S&P Global Ratings потвърди дългосрочния и краткосрочния кредитен
рейтинг на България в чуждестранна и местна валута BBB/A-2. Перспективата пред рейтинга остава положителна,
съобщават от Министерството на финансите. S&P Global Ratings отбелязва, че ако бъде сформирано стабилно
правителство бързо след изборите през юни и се избегне продължителен период на н... 

С приблизително 62% от американските пълнолетни граждани, които притежават дял в корпоративна Америка,

Заглавие: Работодатели от Кюстендил борят злоупотребата с болничните
Дата: 27.05.2024 11:56
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Главчев и Столтенберг: Помощта за Украйна не може да има алтернатива, но без НАТО да се въвлича
в конфликта (Обновена)
Дата: 27.05.2024 12:45
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Томислав Дончев: Важна е и политическата мъдрост да се сформира нормално правителство
Дата: 27.05.2024 12:51
Медия: Факти

Заглавие: Хънт: Въпросът с електромобилите е за следващия кабинет
Дата: 27.05.2024 16:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Потвърдиха кредитния рейтинг на България
Дата: 27.05.2024 12:01
Медия: Авантаж

Заглавие: Големите печалби от фондовите пазари в САЩ вредят на спада на инфлацията
Дата: 27.05.2024 11:00
Медия: Инфосток

https://www.blagoevgrad24.bg/novini/regionalni/Rabotodateli-ot-Kyustendil-boryat-zloupotrebata-s-bolnichnite-2129087
https://euronewsbulgaria.com/news/27808/glavchev-i-stoltenberg-pomoshtta-za-ukrayna-ne-mozhe-da-ima-alternativa-no-bez-nato-da-se-vuvlicha-v-konflikta-obnovena
https://fakti.bg/bulgaria/883948-tomislav-donchev-vajna-e-i-politicheskata-madrost-da-se-sformira-normalno-pravitelstvo
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/130839-hant-vaprosat-s-elektromobilite-e-za-sledvashtiya-kabinet
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става все по-трудно да се види как потребителското търсене може да намалее достатъчно, за да се забави
инфлацията. Нарастващите стойности на фондовия пазар изглежда насърчават потребителите да харчат и помагат
за запазването на висока инфлация в най-голямата световна икономика. Щатските акции дос... 

До края на миналия месец са отпуснати жилищни заеми за 21,395 млрд. лв. при годишно увеличение от близо
24%Спестяванията в банките в България в края на април се увеличават с 8,9% на годишна база до 129,173 млрд.
лв., което възлиза на 65,2% от брутния вътрешен продукт (БВП), показват предварителните данни на Българската
народна банка (БНБ). За сравнение, през март централната банка отчете 8,3% годи... 

Писателят е ръководител на отдела за макроикономически изследвания в Pictet Wealth Management Централните
банки бяха травматизирани от голямата инфлационна криза от 2021 г. -22. Комбинацията от безпрецедентни
сътресения в търсенето и предлагането подхранва скок на потребителските цени, който се случва веднъж на
поколение, хващайки политиците неподготвени. Техните модели не успяха да уловят така н... 

Много важна институция прави оценката Стандарт Изненадващо или не, дадена бе много добра перспектива за
бързото ни влизане в еврозоната. Международната рейтингова агенция "Стандард енд Пуърс" (Standard & Poor's)
потвърди рейтинга на България и положителната перспектива, се посочва в съобщение, разпространено от
пресцентъра на Министерството на финансите (МФ). От международната рейтингова агенц... 

При стабилно правителство след вота няма да се бави приемането на страната в еврозоната, отбелязва агенцията
Международната рейтингова агенция Standard & Poor's потвърди дългосрочния и краткосрочния кредитен рейтинг
на България в чуждестранна и местна валута – BBB/A-2. Перспективата пред рейтинга остава положителна.
Агенцията отбелязва, че ако бъде сформирано стабилно правителство бързо след и... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

За всеки човек дефиницията на успех може има различно значение. Нормите на обществото са очертали някои
явни рамки, в които влизат "успешните", но в същност хората може да жадуват да постигнат съвсем друго. Всеки
човек има свои лични стремежи, нужди и мечти, които движат кариерния му и личен път. Но как да разберете дали
сте на правилния път към личния си успех или просто се носите по течението? ... 

Председателят на Индийско-българската бизнес камара д-р Петър Велев съобщи по време на форум, че
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посланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи позицията на правителството
на Индия за готовността за подписване на споразумение с България в областта на трудовата миграция и поиска от
представители на изпълнителната власт ускоряване на процеса. Той каза това на кръгла ма... 

Според официалните данни регистрираната безработица в България през февруари е 5.8 на сто. Данните на
Агенцията по заетостта показват, че в страната има общо 165 585 души, които са в активна възраст и не работят,
което е понижение спрямо края на миналата година. По данни на синдикатите обаче около 600 000 души у нас в
активна възраст са без работа или работят в сивия сектор. Голяма част от тях са ... 

Азиатската държава, най-многолюдната в света, е готова да подпише с България споразумение за трудова
миграция. Досега страната ни има такова договори с четири страни - Израел, Молдова, Армения и
ГрузияПредседателят на Индийско-българската бизнес камара д-р Петър Велев съобщи по време на форум, че
посланикът на Индия Санджай Рана е внесъл в Министерството на външните работи позицията на правителств... 

Африкански предприемач в борба срещу гладаМного от страните в Африка трябва да прибягват до креативност и
иновации, за да се справят с продоволствената криза. Загубите след прибиране на реколтата се отразяват на
икономическото благосъстояние на дребните земеделски производители в цяла Африка. На континента се
произвеждат около 25% банани - един от най-търсените плодове в света. Предпиемачът от З... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

За срещата на НАТО в София, както и за думите, които обиколиха света, че Путин предлага мир със завладените
дотук територии – разговор с бившият посланик на България в САЩ Елена Поптодорова в "На фокус с Лора
Крумова". "Защо президентът не се възползва от възможността и не избра да бъде един от ораторите в София
пред близо 400 парламентаристи, от 32 държави, от 25 партньорски държави, които предст... 

В Тайван, наричан Китайска република, встъпи в длъжност новоизбраният глава на администрацията на острова
Лай Циндъ. Той замени изкаралата два мандата на въпросния пост г-жа Цай Инуън. Лай Циндъ бе нейн заместник
до момента на неговото избиране. Новият шеф на островната администрация както и неговата предшественичка
са кадри на промериканската регионална организация наречена Демократична прогресив... 

Раздадоха наградите на филмовия фестивал в Кан Романс за стрийптийз танцьорка и син на руски олигарх
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Награда на журито за "Емилия Перес" на Жак Одиар Едва в предпоследния ден на 77-ия фестивал в Кан
американският филм "Анора" на режисьора Шон Бейкър успя да обедини зрители, критици и журито, че е най-
добрият сред 22-те заглавия в основния конкурс! И не само заслужи справедливи аплодисменти от благ... 

Пробив: Три наши салати са в топ 10 на световната класация. Три български салати са в топ 10 на най-вкусните в
света. За пореден път българската кухня бива оценена на световно ниво. Прочутата овчарка салата успя да
задмине, дори и някои от световните фаворити. Освен нея обаче, в топ 10 на класацията на "Тейст атлас" попадат
още две български кулинарни изкушения. Това са шопската салата и снежанкат... 

В началото на летния сезон - колко ще ни струва сянката на плажа? Цените ще са по-високи, а според
концесионерите причината са по-големите разходи за заплати и такси, съобщава БНТ. Официално плажовете
трябва да заработят на 1 юни.Дни преди началото на летния сезон подготовката на плажовете тече с пълна сила.
На плаж "Крайморие" пясъкът вече е подравнен и има поставени чадъри и шезлонги.За тях тури... 

Нужно е стратегическо подпомагане на сектори земеделие, туризъм и хранително-вкусова
промишленост.Икономиката не трябва да бъде оставяна повече на ултралибералните модели, които създават
хаос С тази своя категорична позиция излиза в страницата си във Фейсбук председателят на ВМРО Красимир
Каракачанов. В тази безтезисна и напълно хаотична кампания, която водят политическите партии, ние от ВМРО
сме ... 

Само в строителството са необходими 150-200 хиляди нови работници, казаха от браншовата камараБългария ще
улесни вноса на работници от Индия с подписване на споразумение между двете страни за партньорство за
миграция и мобилност. За това настоява Българската търговско-промишлена палата (БТПП), която днес
съвместно с Индийско-българската бизнес камара организира дискусия на тема "Неизползвани възмо... 

Властването на кралицата на криптовалутите беше краткотрайно. То обаче беше много доходоносно, пише
френският в. "Монд" в статия, посветена на Ружа Игнатова. През 2014 г. българската бизнесдама Ружа Игнатова
започва работа с криптовалутата уанкойн - нова криптовалута с амбицията да се конкурира с биткойна. Бяха
организирани конференции за популяризиране на това ново цифрово средство, обрисувано ка... 

Властването на кралицата на криптовалутите беше краткотрайно. То обаче беше много доходоносно, пише
френският в. "Монд" в статия, посветена на Ружа Игнатова. През 2014 г. българската бизнесдама Ружа Игнатова
започва работа с криптовалутата уанкойн – нова криптовалута с амбицията да се конкурира с биткойна. Бяха
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организирани конференции за популяризиране на това ново цифрово средство, обрисувано ка... 

Понякога по телевизиите се появяват умилителен репортажи за това как някой клетник е задигнал касичката с
дарения за поредния храм със суми от порядъка на 80-100 лева. И дума обаче не става за истинското разграбване
българската църква, продължаващо вече няколко десетилетия. Най-тъжното е, че то се осъществява главно от
водещи митрополити и фактори в БПЦ. Историята, която ще прочетете по-долу, е ... 
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